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SPRÁVA DOZORNEJ RADY  

Lesného pozemkového spoločenstva  

Urbariát Valča 

za rok 2014 

predložená valnému zhromaždeniu konanému 21. 3. 2015 vo Valči 
 
 

 

Dozorná rada (DR) Lesného pozemkového spoločenstva Urbariát Valča pracovala od posledného 
valného zhromaždenia v zložení: Radovan Hašto,  Ľuboš Romančík, Ľuboš Frlička. 

 

Členovia dozornej rady sa zúčastňovali na realizácii úloh vyplývajúcich z rozhodnutí valného 
zhromaždenia. Na zasadnutí výboru bol prítomný vždy aj niektorý z členov dozornej rady a hlasom 
poradným sa mali členovia DR možnosť vyjadriť k všetkým prejednávaným otázkam. 

Na základe poznatkov z dozornej činnosti predkladá DR Valnému zhromaždeniu túto správu: 

 

Stretnutia výboru boli na rok 2014 naplánované na prvom zasadnutí výboru jedenkrát mesačne 
a podľa tohto plánu sa aj pravidelne uskutočňovali. Z každého zasadnutia výboru sú spracované 
písomné zápisnice. Na zasadnutiach sa riešili otázky vyplývajúce z LHP, výsadby stromčekov, ťažby, 
cenové ponuky, výberové konania na ťažbu, prenájmov, žiadosti o palivové drevo a podnety od 
členov výboru a urbáru. V uplynulom roku výbor pripravoval aj kandidátske listiny pre 
nadchádzajúce voľby do orgánov spoločenstva. Priebeh zasadnutí môžeme hodnotiť ako vecný 
a konštruktívny. 

V hlavnej činnosti spoločenstva, teda v plnení úloh vyplývajúcich z lesného hospodárskeho plánu 
nezistila DR nedostatky, ani na žiadne nebola upozornená, či už zo strany členov pozemkového 
spoločenstva, alebo odborného lesného hospodára.  

S prácou lesného hospodára môžeme vysloviť spokojnosť a všetky úlohy vyplývajúce z jeho funkcie 
si plnil zodpovedne. Jeho prácu hodnotíme pozitívne a nemáme k nej žiadne pripomienky. 

Na základe uznesenia z posledného valného zhromaždenia z roku 2014 môžeme konštatovať, že 
výbor PS  si počínal nasledovne: 

A/  Výbor mal zabezpečiť výberové konanie na kompletné zabezpečenie ťažby drevnej hmoty v 
roku 2014: 
 
Výberové konanie na ťažbu prebehlo po obhliadke 7.4.2014. Ponuky nám poslali 2 subjekty: 
Drevotex zastúpený p. Koťkom a p.Rajniak. Obálky s cenovými ponukami som otvoril ja ako 
predseda dozornej rady. Po ich otvorení a prepočítaní sme vyhodnotili ako lepšiu ponuku tú, ktorú 
nám dal p. Koťka.   
Objem rubnej ťažby, ktorý bol naplánovaný na rok 2014 nebol naplnený a vyťažila som približne 
polovica z plánovaného objemu. Dôvodom bolo nepriaznivé, daždivé počasie, ktoré spôsobilo, že 
by sa pri odvážaní drevnej hmoty z lesa mohla poškodiť cesta, ktorej oprava by bola nákladná 
a výrazne by znížila zisk z predaja drevnej hmoty. Preto bolo rozumné odložiť ťažbu na rok 2015. 
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B/ v roku 2014 maximálne čerpanie financií 3000 € na dostavbu požiarneho urbárskeho domu PS  
a zabezpečiť vypracovanie plánu nákladov potrebných na dostavbu, rozplánovať dofinancovanie 
na najbližšie roky schválený VZ:  
 
S prácou Výboru PS od posledného VZ môžeme vysloviť spokojnosť s výnimkou už spomínaného 
nevypracovaného plánu dofinancovania požiarneho urbárskeho domu. 

 

V zmysle stanov o dozornej rade v bode 6 bola urobená kontrola účtovných a ostatných dokladov.  

Urbár vedie podvojné účtovníctvo. Kontrola účtovníctva bola vykonaná pred valným 
zhromaždením. DR konštatuje, že predložená účtovná uzávierka zodpovedá skutočnosti, doklady 
sú vedené prehľadne, majú potrebné náležitosti a neboli zistené žiadne nezrovnalosti. 

Na základe vyššie uvedeného: 

a) DR odporúča VZ schváliť účtovú závierku roku 2014 tak, ako bola výborom spoločenstva 
predložená. 

b) DR odporúča predĺžiť výboru čas na vypracovanie finančného plánu dostavby požiarneho 
urbárskeho domu do nasledujúceho VZ. 

 

Záverom sa chcem poďakovať v mene dozornej rady končiacemu výboru spoločenstva za poctivú 
a zodpovednú prácu počas celého päťročného obdobia a dnes novozvolenému výboru žaláme veľa 
chuti a síl pokračovať v práci  pre naše spoločenstvo. 

  

Radovan Hašto  ................................. 

Ľuboš Romančík ................................. 

Ľuboš Frlička ................................. 

 


